
Oversendte årsmøteforslag 2020 – Oppfølging i 

bystyregruppen 

 

Tabell 1. Vedtatte forslag 

 

Forslag Status 

 
Økt tilskudd til Kulturhuset Sentrum 
 
Forslag: 

- Arna Arbeidarpartilag viser til Bergen kommunes 
kulturarenaplan, og ber om at bystyret i Bergen 
følger opp de anbefalingene som ligger der og øker 
tilskuddet til Kulturhuset Sentrum. Å drifte huset 
er krevende, det er et stor bygg som kreve mye 
arbeid og vedlikehold. Selv om det allerede er 
utført noen oppgraderinger av huset er det mye 
som gjenstår 

 

Med bakgrunn i kommunens økonomiske 
situasjon, ble det ikke funnet rom til å 
øke tilskuddet for 2021. Kulturhuset fikk 
dermed samme sum som i 2020, kr 
105.000,- 

 
Lokaldemokrati og bydelsutvalg 
 
Forslag: 
Bydelsreformen må gjennomføres senest fra 2021. 
Planleggingen av de nye organene må omfatte nye 
arbeidsformer som åpner opp og involverer 
enkeltpersoner, lag og foreninger direkte på en bedre 
måte enn i dag. Dersom første periode med bydelsstyrer 
blir med indirekte valg, kan det legges mer vekt på aktiv 
innbyggerinvolvering enn på politisk saksbehandling 
 
 
 
 

Fra budsjettavtalen med SV og Sp vedtok 
vi følgende merknad; 

«Bystyret viser til at koronasituasjonen 
har forsinket arbeidet med flere sentrale 
avklaringer knyttet til lokaldemokrati og 
bydelsstyrer, og ber byrådet prioritere 
dette arbeidet når nevnte situasjon har 
normalisert seg. Videre viser bystyret til 
budsjettmerknad i 2020, og fastslår at 
ambisjonen fremdeles er en bydelsreform 
med opprettelse av direktevalgte 
bydelsstyreutvalg, senest i forbindelse 
med kommunevalget 2023.» 

Videre har Byrådet i dialog med KMD fått 
avklart at det ikke vil være mulig å 
gjennomføre direktevalg til 
bydelsstyreutvalg samtidig med 
stortingsvalget i 2021. Koronasituasjonen 
har forsinket arbeidet med flere sentrale 
avklaringer, og byrådet mener disse må 
avklares før bystyret kan ta endelig 
stilling til når en slik ordning kan være 
mulig å få til. 
 
 



 
Krafttak for å redusere omfanget og privatiseringen av 
helsetjenestene og sosiale tjenester. 
 
Forslag:  

- Arbeiderpartiet i Bergen vil styrke de offentlige 
tjenestene innen sosialomsorgen og innen 
helsetjenestene. Det er en viktig målsetning å 
stoppe og redusere omfanget av private tjenester. 

 

Kontinuerlig arbeid som følges opp i alle 
saker hvor det er aktuelt. 

 
Asylsøkere 
 
Forslag:  

- Arbeiderpartiet i Bergen vil opprette egne 
avdelinger på asylmottak for kvinner og barn, og 
øke bruken av desentralisert bosetting for familier 
i stedenfor asylmottak. Den psykiske og fysiske 
helsefaglige oppfølgingen av asylsøkere må bedres, 
og asylsøkere må gis rett på barnehage, 
videregående opplæring og arbeidstillatelse 
uavhengig av søknadsstatus. 

 
 

Bergen kommune har ikke lenger et 
asylmottak i kommunen. Det er heller 
ikke kommunen som drifter asylmottak – 
og det er dessverre ikke mulig for Bergen 
kommune å bestemme struktur på 
asylmottak. Ellers fikk de som var 
tilknyttet asylmottaket i Bergen 
barnehageplass, og gruppeledelsen og 
byrådet protesterte høylytt, blant annet i 
media, mot nedleggelsen av asylmottaket 
i Ytre Arna.  

 
Brukerstyrt personlig assistanse 
 
Forslag: 

- Retten til brukerstyrt personlig assistanse må 
utvides til også å gjelde personer med et mindre 
assistansebehov enn 25 timer per uke. 

- Kommunenes BPA-vurderinger må bygge på den 
enkeltes ønske om assistanse for å kunne leve et 
aktivt og selvstendig liv. 

- Også mennesker over 67 år må omfattes av retten 
til BPA. 

 

Pågående. Det er vedtatt en helhetlig 
gjennomgang av BPA-ordningen. 
Vedtaket vil være naturlig å følge opp 
gjennom dette arbeidet. 

 
Skjenkeløyve til ryddige aktører 
 
Forslag:  

- Ved dokumenterte brudd på Arbeidsmiljøloven 
eller brudd på allmenngjorte tariffavtaler bør 
Bergen kommune frata skjenkesteder 
skjenkeløyvet til dokumenterte brudd blir rettet 
opp i. 

 

Følges opp gjennom spørreinstituttet i 
UHSO/Bystyret. 
 
 

 
Fyllingsdalshallen 
 
Forslag: 

Byrådsavdeling for barnehage, skole og 
idrett har bestilt en utredning av et 
tilbygg til Fyllingsdalen idrettshall til Etat 
for utbygging. Arealet der tilbygget i 



- Det må bygges et tilbygg til Fyllingsdalshallen 
 

 

utgangspunktet var planlagt, har 
imidlertid vist seg å være regulert for 
riggområde for bybaneutbyggingen.  
Etat for utbygging har derfor ikke kunne 
gå videre med prosjektet. Videre 
fremdriftsplan vil avhenge av 
bybaneutbyggingen og at det settes av 
nødvendige midler i handlings- og 
økonomiplanen til prosjektet. 
 
 

 
Ungdomsklubber i bydelene 
 
Forslag: 

- Arbeiderpartiet vil jobbe for ungdomsklubber i alle 
bydeler 

 

Pågående. Det jobbes kontinuerlig med å 
styrke tilbudet til barn og unge i 
bydelene. Nylig har det blitt gitt midler 
både til Zinken Hopp på Råstølen og til 
Elvatun i Loddefjord. I tillegg pågår det en 
mulighetsstudie for FYSAK på Elvetun. 
 
 

 
Langtidsfravær fra skolen 
 
Forslag:  

- Begrepet langtidsfravær bør brukes i stedet for 
skolevegring. Skolevegring kan indikere at det er 
barnet det er noe galt med. 

 
 

- Etablere et kompetansenettverk bestående fagfolk 
med kompetanse på langvarig skolefravær, som 
kan støtte skoler med høyt skolefravær. Etabler 
system for fraværsregistrering, og opprette 
skolenærværsteam (SNT) på skoler med høyt 
skolefravær.  
 

- Bergen kommune skal være representert på den 
årlige internasjonale nettverkskonferansen for 
skoledeltagelse (INSA), med mål om å etablere 
samarbeid med andre land få å utvikle egen 
kompetanse på området.  

 
 
 
 

Pågående. Dette jobbes det kontinuerlig 
med fra BBSI sin side. På muntlig 
spørsmål i juni svarte byråden blant 
annet følgende: 
 
«Det finnes rutiner for hvordan 
bekymringsfullt fravær skal håndteres på 
skolenivå, men det jobbes for tiden med 
å se på rutinene og å lage en veileder 
som går grundigere inn i dette arbeidet. 
Det viktigste arbeidet må gjøres gjennom 
«tidlig innsats», dvs. innsats i barnehage 
og skole i en tidlig fase, dvs. før 
barnet/eleven har etablert et 
bekymringsfullt fravær. Samtidig har vi 
behov for flere tiltak både på skolenivå og 
på overordnet nivå.» 

 
Oppdatere skolebøker i grunnskolen og videregående skole 
 
Forslag:  

- Det skal settes krav til forlag om at deres 
skolebøker er oppdaterte på hendelser og nyere 
funn fra det siste tiåret. 

Pågående. Dette følges videre opp 
gjennom spørreinstituttet vår 2021. 
 



- Skolen har en plikt til å inneha oppdaterte 
skolebøker.  

- Skolebøkene i religion skal ha en mer balansert 
fordeling mellom alle  verdensreligioner og 
livssyn.  

- Fremfor at kristendommen tar opp en fjerdedel til 
en tredjedel av pensum i religion, bør skolebøkene 
heller prioritere plass til felleshistorien til 
verdensreligionene kristendommen, jødedommen 
og islam.  

- Skolebøkene skal ha relevant innhold skrevet på et 
tilgjengelig og lett forståelig språk. 

 
 

 
Skolevegring 
 
Forslag:  

- Etablere et kompetansenettverk bestående fagfolk 
med kompetanse på skolevegring, som kan støtte 
skoler med høyt skolefravær. Etabler system for 
fraværsregistrering, og opprette 
skolenærværsteam (SNT) på skoler med høyt 
skolefravær.  
 

- Bergen kommune er representert på den årlige 
internasjonale nettverkskonferansen for 
skoledeltagelse (INSA), med mål om å etablere 
samarbeid med andre land få å utvikle egen 
kompetanse på området.  

 
 

Se svar på forslag om langtidsfravær over. 

 
Parkering for Myrdal Arena 
 
Forslag: 

- AiB støtter et forslag om reguleringsendring av 
parkeringssituasjonen på Myrdal Arena i Åsane. 
Myrdal Arena har selv foreslått at deler av dagens 
innregulerte overflateparkering kan fjernes og 
flyttes inn i bygg under eksisterende 
kunstgressbane som reetableres over nytt 
parkeringsanlegg. AiB mener dette kan være en 
løsning som en bør jobbe videre med. 

 

Saken er fulgt opp gjennom UMBY og er i 
disse dager aktuell i forbindelse med 
reguleringsplan på tilstøtende areal til 
Åsane Arena. 

 
Grønne byrom langs fjorden 
 
Forslag: 

- Laksevåg Arbeidersamfund mener at det ved 
etablering og oppgradering av universelt 

Forslaget følges opp gjennom enkeltsaker 
som UMBY har til behandling. 
Strandsone-problematikken har stort 
fokus i kommunalt planleggingsarbeid 
generelt. 



utformede gangveier i strandsonen skal 
tilrettelegges for, og etableres, grøntområder til 
felleskapet. 

 
 

 
Senk fartsgrensen i Nye Sandviksveien! 
 
Forslag: 

- Innføre 30 km/t fartsgrense og opphøye 
gangfeltene i Nye Sandviksveien. 

 

Forslaget er løftet inn som spørsmål til 
byrådet i årsmøteperioden, og er også 
løftet i forbindelse med 
trafikksikkerhetsplanen. 

 
Kystsoneplan 
 
Forslag:  

- Jobbe for at kystsonen får et endelig vedtak slik at 
man kan jobbe videre med planen. Enten klagere 
får medhold eller om planen får medhold. 

 
 

Pågående. Kystsoneplanen er på vei frem 
til politisk behandling i Bystyret. 

 
Restaurerer vassdrag  
 
Forslag: 

- Styrke arbeidet med å restaurere vassdrag for å 
øke kapasitet for mer nedbør.  

- Styrke det biologiske mangfoldet gjennom å 
reparere gamle tiltak som vandringshinder, 
kanaler, kulverter og rør som ikke er dimensjonert 
for dagens og fremtidens nedbør. 

 
-  

Forslaget er fulgt opp på generell basis i 
ulike plansaker vi har til behandling. 
Byrådet fremmer i disse dager to saker 
om rehabilitering av vassdragsanlegg. 

 
Trygghet i Birkelundsbakken! 
 
Forslag: 

- Bergen AP ønsker å prioritere Birkelundsbakken 
ved bruk av trafikksikringsmidlar for å oppnå: 
Etablering av trygge kryssingsmoglegheiter. 
Redusert hastigheit og fartsreduserande tiltak. 
Støyreduserande tiltak, og tiltak som gjer gåing og 
sykling meir attraktivt. 

 

Forslaget er fulgt opp gjennom 
innledende arbeid til 
trafikksikkerhetsplanen. 

 
Bergensbanen 
 
Forslag: 

- En rask framdrift av en parallell utbygging av det 
såkalte K5-alternativet med bane og trafikksikker 
veg Bergen-Voss er viktig både lokalt, regionalt og 

Forslaget er fulgt opp gjennom høring til 
NTP, og er et av Bergen kommunes 
prioriterte prosjekter knyttet til NTP. 



nasjonalt. Kombinert med en ny Ringeriksbane vil 
reisetiden Bergen – Oslo komme ned mot fire 
timer og bli konkurransedyktig med fly til Oslo. 
Kapasitet på bane og sovevogner må økes. Særlig 
trafikkutsatte strekninger lokalt må utbedres, 
samtidig som Bergens første Inter City-linje vil 
kunne utløse spennende utvikling av stasjonsbyene 
mellom Bergen og Voss. 

 

 
Buss for å bygge Åsanesamfunnet 
 
Forslag: 

- Systematisk styrking av busstilbudet 
(rutebusser/ringbusser internt i Åsane, servicelinje 
og ekspressbuss) 

- Fortsatt trykk på løsninger for å kunne slippe frem 
nødetater ved stenging/kø på motorveien, og for å 
kunne få fram busser ved langvarige stenginger. 

- Buss på fjorden – hurtigbåt også på Åsane-siden 
(elektrisk, jf. årsmøtevedtak 2018) 

 

Forslaget er fulgt opp mot 
fylkeskommunen som har ansvaret for 
kollektivtransporten. Busstilbudet er på 
generell basis blitt styrket under sittende 
styringskoalisjon i Vestland fylke. 

 

 

 

Tabell 2. Oversendte forslag uten vedtak 

 

Forslag 
 

Status 

 
Flytting av Landås bibliotek til Sletten og Hagerups Vei 52 
 
Forslag: 

- Flytte Landås bibliotek (heretter Årstad 
bydelsbibliotek) til Hagerups Vei 52, hvor Bunnpris 
Sletten i dag har lokaler.  

- Erstatte parkeringsplassene foran bygget (mot 
Tveitavannet) med grøntareal, lekeplass og 
sitteplasser.  

- Oppgradere utearealet på taket og anlegge grønne 
lunger og grønnsakskasser som kan nytes godt av 
beboerne i området.  

Legge til rette for uteservering og kafédrift i samme bygg 
som Årstad bydelsbibliotek. Her må det også legges til rette 
for at det skal kunne arrangeres kulturarrangementer for 
store og små. 

Etter dialog med kulturbyråden har vi 
fått bekreftet at Bunnprisbygget har 
lenge stått øverst på ønskelista vår for 
nytt bydelsbibliotek i Årstad. 
Lokallagsleder er blitt informert 
underveis, og vi jobber videre med 
saken. 
 



 
Klimautslipp fra byggenæringen 
 
Forslag: 

- I Bergen må vi redusere klimautslipp fra 
byggevirksomhet ved å gjøre mindre inngrep i 
terrenget, ha økt fokus på materialbruk og ha større 
bevissthet omkring gjenbruk av, og tilpasning til 
eksisterende bygninger. Nye bygg og infrastruktur 
må ha lang levetid og være robuste for endring.  

 

Klimapolitikken har et spesielt fokus i 
inneværende bystyreperiode. Etablering 
av egen klimaetat er et prov på det. 
Reduksjon i klimautslipp fra 
byggenæringen er en del av denne 
satsingen i Bergen. 

 
Grønnere håndtering av plastavfall  
 
Forslag:  

- Bergen kommune bør utrede ordninger for lokal 
håndtering av plastavfall.  

- Bergen kommune bør sette en avgift på 
nyproduksjon av plast som reflekterer plastens 
klimaavtrykk. 

 

Forslaget er fulgt opp gjennom arbeid 
med avfallsplan i Bergen kommune. 

 
Prestegården i Indre Arna 
 
Forslag: 

- Arna Arbeidarpartilag ønsker at Bergen kommune 
utsetter salg av Prestegården i Ådnaveien og at 
Prestegården kan leies ut til lokale aktører, som for 
eksempel Bærekraftig Liv Arnatveit, for å skape et 
kulturhus for felleskapet. 

 
 

Under oppfølging. Eiendommen er ikke 
solgt, men fremtidig bruk må vurderes 
nærmere. 

 
Utearealer til nytte og glede 
 
Forslag: 

- Arbeiderpartiet i Bergen ber om at Bergen 
kommune ved større utbygginger i privat eller 
offentlig regi, sikrer at det settes av betydelige 
uteoppholdsarealer som er sammenhengende, 
gresskledd, brukervennlige og uten mye 
tilrettelegging. Et konkret eksempel er utbyggingen 
av Mindemyren. Samtidig ber vi om at det vurderes 
etablert lekeplasser i den sentrale bykjernen der folk 
oppholder seg.  

 

Forslaget er fulgt opp gjennom arbeidet 
med ulike arealplaner under arbeid. 
Det er også gjort vedtak om etablering 
av lekeplass på Tollbodkaien, samt 
igangsetting av arbeid med lekeplass i 
Rådhuskvartalet og park/rekreasjon 
tilrettelagt for lek på Nøstetorget. 
 
 
 

 
Boligpolitikk for Bergen kommune: 
 
Forslag: 

Forslaget er fulgt opp i UMBY gjennom 

ulike saker vi har hatt til behandling. 

Byrådet har lagt frem en egen 
Boligmelding til behandling i Bystyret 
1.kvartal 2021. 



- Arbeiderpartiet i Bergen vil at Bergen kommune skal 
være pilotkommune for å utvikle en boligpolitikk for 
alle, en tredje boligsektor. Det må da arbeides for å 
få bedre statlige virkemidler, og kommunens eget 
handlingsrom må kartlegges: både hva kommunen 
kan gjøre som grunneier og med en aktiv 
tomtepolitikk, ved strategiske oppkjøp og som 
utbygger. Kommunen bør utvikle samarbeid med 
boligbyggelagene og utvikle modeller for nye 
boligformer og delekultur. Piloter med boliger med 
leie til eie-enheter og dele-boliger bør utvikles. 
Bergen kommune trenger et gjennomføringsorgan, 
eksempelvis et nytt kommunalt tomteselskap eller 
et eget utbyggings- og forvaltningsselskap.  

- Arbeiderpartiet peker på områder som Grønneviken, 
Slettebakken og Dokken som egnede for utvikling av 
bolig-bydeler med variasjon i pris og størrelse og 
med alternative og innovative boliger. 

- Arbeiderpartiet vil bekjempe uønsket hyblifisering, 
hotell-ifisering og korttidsutleie som hindrer fast 
bosetting og gode nabolag. 

- Bergen kommune må være offensive mht 
barnefamilier sine boforhold. 

 

 
Kvalitet i bolig og bomiljø 
 
Forslag:   

- Arbeiderpartiet i Bergen vil ha bærekraftige boliger 
og bomiljø: grønne, menneskevennlige og uten CO2-
utslipp, med rikelig fellesareal og møteplasser inne 
og ute. Kutt i CO2-utslipp skal også gjelde selve 
byggeprosessen. Det skal være krav til sunne 
byggematerialer og krav om garantitid for bygg ut 
over gjeldende 5 år. Arkitektur, bygg- og bokvalitet 
skal være knyttet til klima, naturmangfold og et godt 
sosialt miljø og med ivaretakelse av kulturminner. 
Disse verdiene skal prioriteres foran prisen, og Plan- 
og bygningsloven bør spisses som verktøy for å sikre 
dette. Kravene til boligproduksjonen bør sikre 
kvalitet og variasjon av boligtyper, mht størrelse, 
pris og uttrykk. Dele-kultur og alternative boformer 
skal fremmes. 

 

Forslaget følges opp i generell 
behandling av ulike plan- og 
byggesaker. 

 
Gjengs leie 
 
Forslag:  

- Bystyregruppen bes gjennomgå ordningen med 
gjengs leie for kommunale boliger, og om ordningen 
kombinert med ordningen for bostøtte kan ha 

Følges opp gjennom spørreinstituttet 
vår 2021. 



spesielt uheldige konsekvenser for noen grupper av 
leietakere. 

 

 
Ansett fagfolk i faste og hele stillinger - skjemavelde og 
byråkrati må reduseres! 
 
Forslag: 

- Arbeiderpartiet ser kommunehelsetjenesten 
(sykehjem og hjemmesykepleie) i sammenheng med 
helseforetakene. Pasienter er i dagens system 
utskrivbare frå sykehusene mye tidligere enn før: 
Pasienter av i dag er i tillegg eldre og sykere enn 
tidligere. Det krever helsefagfolk i eldreomsorgen og 
bemanningen må økes! Arbeiderpartiet ønsker å 
gjennomføre en tillits- og demokratireform i disse 
tjenestene. Ved å ansette fagfolk i faste og hele 
stillinger unngås i stor grad vikarer. Kontinuiteten i 
pasientarbeid ivaretas dermed. Skjemavelde og 
byråkrati må reduseres. Pasientene skal ha 
hovedfokus i disse tjenestene, personalet grundig 
faglig oppfølgning. 

 

Flere faste og hele stillinger i 
kommunen er en av våre aller viktigste 
politiske målsetninger. Dette jobbes det 
kontinuerlig med i alle fraksjoner og til 
alle saker der dette er relevant. 

 
Utfordrende atferd på sykehjem 
 
Forslag: 

- Det må settes fokus på utfordrende adferd hos 
sykehjemsbeboere. Dette er en utfordring på 
sykehjem og i andre deler av 
helsevesenet.  Kollegaveiledning og debrifing er 
enkle, men effektive metoder for å imøtekomme 
behovet hos ansatte. Innsatsen med VIPS-fagmøter 
og TID-veiledning, musikkterapi og Marte Meo 
veiledning på sykehjem i Bergen kommune må økes. 
Målet må være at ansatte skal føle seg trygge på 
sykehjem i Bergen. 

 
 
 

Følges opp gjennom spørreinstituttet i 
UHSO vår 2021. 

 
Bergen kommune bør bygge en ballbinge i Løvstakkveien 32 
 
Forslag: 

- At Bergen kommune skal bygge en ballbinge i 
Løvstakkveien 32. 

 

Dette er under vurdering. Tiltaket må 
ses i sammenheng med andre tiltak. 

 
Støtte til drift av private idrettsanlegg 
 
Forslag: 

Fulgt opp gjennom merknad i 
budsjettavtalen mellom byrådspartiene 
og SV og Sp for budsjett 2021: 
 



- Arbeiderpartiet vil øke potten for kommunal støtte 
til private idrettsanlegg i tråd med Idrettsrådets 
ønsker. Dugnadsarbeid og innsamling av private 
gaver for å få på plass idrettsanlegg er en 
nødvendighet slik kommunens økonomiske situasjon 
er i dag. Støtte til bruk, drift og vedlikehold er 
nødvendig for at idrettslagene skal kunne ivareta 
ansvaret de tar på seg. 

 
 

«Gratisprinsippet i idretten 
 
Bystyret ber byrådet legge fram sak som 
kan behandles av bystyret i løpet av 
første halvår 2021 der byrådet bes vise 
hvordan kommunen kan bidra til at 
gratisprinsippet kan opprettholdes for 
barn og unge for alle idrettsanlegg, 
herunder Arena Nord, og der det tas 
sikte på eventuelle behov 
forsuppleringer for å ivareta dette i 
forbindelse med 1. tertial.» 
 
 

 
Barnehager 
 
Forslag: 

- Arbeiderpartiet i Bergen ber byrådet gå inn for en 
frivillig dialog med Akasia AS / Akasia Barnehage 
med mål om å overføre de 11 av barnehagene i 
konsernet som ikke er menighetsbarnehager til 
Bergen kommune. 

 
 
 

Fulgt opp blant annet gjennom merknad 
i budsjettavtalen mellom 
byrådspartiene og SV og Sp for budsjett 
2021: 
 
«Henvendelse om forkjøp av 
barnehager 
 
Bystyret ber byrådet sende henvendelse 
til de private barnehager i kommunen 
med spørsmål om å inngå en frivillig 
avtale om kommunal forkjøpsrett. 
Bystyret understreker at de private 
barnehagene representerer en viktig del 
av det totale barnehagetilbudet i 
Bergen. En eventuell inngåelse av avtale 
om forkjøpsrett vil kun inngås dersom 
den private barnehagen og deres eiere 
ser seg tjent med dette.» 

 
Akasia barnehager 
 
Forslag: 

- Arbeidarpartiet i Bergen ber byrådet gå inn for ein 
frivillig dialog med Akasia med mål om å overføre 
dei 11 av barnehagane i konsernet som ikkje er 
menighetsbarnehagar til Bergen kommune. 

 
 

 

 
Julen - en høytid for alle 
 
Forslag: 

- Skolegudstjenester skal ha aktiv påmelding 
- Må innføres et minstekrav for alternativt opplegg til 

skolegudstjenester 
 

Dette er fulgt opp, blant annet gjennom 
vedtatt fellesforslag i bystyret (A, MDG, 
V, KrF) den 17.11.20 til interpellasjon fra 
SV: 
 
1. Skolegudstjenester i Bergen skal 
avholdes i tråd med den nasjonale 
veilederen fra 



Utdanningsdirektoratet og lokalt 
regelverk i Bergen. 
 
2. Det skal alltid tilbys et likeverdig 
tilbud til skolegudstjenesten. 
 
3. Skolegudstjenesten skal ikke gis 
karakter av semesteravslutning. 
Avslutningsarrangementer legges til 
skolen slik at alle kan delta 
 
4. Skolen skal gi informasjon til alle 
foreldre i god tid hvis skolen ønsker å 
tilby elevene å 
delta på skolegudstjeneste. Samtidig 
skal skolen gi informasjon om det 
likeverdige 
tilbudet til elevene som ikke ønsker å 
delta på gudstjeneste. 
 

 
Bysykler til Åsane 
 
Forslag:  

- Årsmøte til Åsane Arbeiderparti i Bergen byrådet om 
å arbeide for at det snarest mulig blir tilført Åsane 
bysykler. 

 

Forslaget er fulgt opp i UMBY. Byrådet 
fremmer sak om Mikromobilitet hvor 
tematikken er en del av saken. 

 
Knutepunktsbyen 
 
Forslag: 

- Bergen må videreutvikle knutepunktsbyen, som 
innebærer fortetting rundt lokalsentre og 
kollektivknutepunkter, økte restriksjoner på 
privatbilismen og storstilt utbygging av et effektivt, 
variert og konkurransedyktig kollektivtrafikksystem. 
Nye byggeområder må i større grad tilpasse seg 
stedets egenart, landskap, historie og gi noe tilbake 
til bysamfunnet. 

 

Forslaget er fulgt opp gjennom ulike 
arealplaner under arbeid. Ligger også 
som en forutsetning i planarbeidet i 
tråd med KPA vedtatt i Bergen 
Kommune i 2019. 

 
Gjøre middelalderbyen Bergen tilgjengelig for våre gamle og 
funksjonshemmede. 
 
Forslag:  
Det må være et sentralt mål for AP i Bergen å gjøre 
middelalderbyen Bergen tilgjengelig for våre gamle og 
funksjonshemmede. Slik at de på egenhånd kan ta seg fram i 
sentrum. Det må derfor utarbeides en plan for hvordan 
dette kan gjøres. Her er det sikkert ideer å hente fra andre 

Forslaget er fulgt opp gjennom 
spørsmål til byrådet, og i generell 
saksbehandling i aktuelt område. Dette 
har også spesielt fokus i råd for 
personer med funksjonsnedsettelse. 
 
Det er også en egen plan for universell 
utforming på veg. Men denne har blitt 
utsatt noe grunnet korona-pandemien. 
Det har blant annet vært vanskelig å 



middelalderbyer i Europa, men en nærliggende tanke er å få 
lagt «asfaltstier» oppå gatelegemet og avrunde 
fortauskantene slik at det blir mulig å ta seg fram for eldre 
og personer med funksjonshemming. 
 

avholde innspillsmøter mv. Arbeidet er 
nå gjenoppstartet og planforslaget skal 
snart på høring. 

 
Bygge bybanen til Åsane snarest mulig 
 
Forslag:  

- Bystyre og byrådet har i møter vedtatt at det skal 
bygges bybane til Åsane. Det er nå på høy tid at det 
blir utført. 

 

Følges opp, og i disse dager behandler 
Bystyret ulike saker til regulering av 
Bybane til Åsane. 

Sykkelstrategi for Åsane 
 
Forslag: 

- Strategien må prioritere klarere å løse opp i de 
vanskelige kryssene, ikke bare telle antall kilometer 
sykkelvei. 

- Planlegging må henge sammen, innbyggere må 
involveres og skolemiljø må vektlegges. 

- Realisering av sykkelstamvei og det prioriterte nettet 
i Åsane må prioriteres ved gjennomføring av 
strategien for å sikre best mulig effekt. 

- Bygging av sykkeltunnelen fra Eidsvåg til NHH må 
settes i gang så fort plasseringen av den er avklart i 
bybanereguleringen 

 

Byrådet har lagt frem egen sak for 
sykkelstrategi i Bergen Kommune. 
Vi har fulgt opp dette forslaget med 
konkrete tekstforslag til 
sykkelstrategien. 

 
Vi i Åsane vil også gå! 
 
Forslag: 

- Større områder som er lite tilgjengelige for gående 
bør prioriteres i oppfølgingen av strategien selv om 
befolkningstettheten ikke er den høyeste. 

- Gåstrategien bør følges opp med en prioritert 
nabolagssatsing som tar for seg utvalgte 
skolekretser og ser sikker skolevei, 
gangveier/snarveier til kollektivtilbud og 
sykkeltilrettelegging i sammenheng 

 
 

Er fulgt opp i egen gåstrategi vedtatt av 
bystyret 17.11.20. 

 
Ekspressbuss fra Klauvaneset og bompengekutt 
 
Forslag: 

- Ekspressbuss til og fra Klauvaneset i rushtiden 
prioriteres i disponeringen av byvekstmidlene. 

- Ytre bomring flyttes, inkludert bommen ved 
Hetlebakke. 

 

Er fulgt opp i høringssaker og innspill til 
fylkeskommunen. 



 
Ny gangbro over Puddefjorden 
 
Forslag: 

- Laksevåg Arbeidersamfund mener at ny gang- og 
sykkelbro over Puddefjorden bør realiseres så snart 
som mulig, og at den ikke gjøres avhengig av 
planlagt Dokken-utbygging. 

 

Er en del av det videre arbeidet med 
kommunedelplan for Indre Laksevåg og 
utviklingen av Dokken. 

 
Trafikkanalyse 
 
Forslag: 

- Arbeidarpartiet i Bergen ønsker å analysere og 
utbedre eventuelle negative utviklingstrekk i 
nærmiljøer som følge av endrede trafikkforhold i en 
by i endring. 

 

Følges opp i generell behandling av 
plansaker. 

 
Den blå bybanen 
 
Forslag: 

- Arbeiderpartiet i Bergen vil utrede mulighetene for å 
forsterke det sjøbaserte kollektivtilbudet i regionen, 
og gjøre det utslippsfritt, i første omgang mellom 
Askøy og Bergen og på sikt Alver, Stotra, 
Straume/Ågotnes. Dette tilbudet må kobles sømløst 
til eksisterende kollektiv-tilbud på land, som bybane 
og andre høyfrekvente kollektivknutepunkt. 

 

Er fulgt opp mot fylkeskommunen og 
saken utredes forøvrig i Bergen 
kommune. 

 
Trygg sykkelvei fra Haukeland (Arna) til Midtun 
 
Forslag: 

- Arna Arbeidarpartilag ber om at arbeidet med 
sykkelvei fra Haukeland (Arna) til Midtun blir tatt 
med i den nye sykkelstrategiplanen som skal legges 
frem for bystyret. 

 

Er fulgt opp mot sak om sykkelstrategi, 
men vi har ikke fått gjennomslag. 

Fjerning av bossdeponiet og utbygging av Slettebakken 
 
Forslag: 

- At det skal være en raskest mulig prosess og at 
plansakene har høyest mulig prioritet. 

- At søknaden til Tennisarenaen behandles parallelt 
og raskt, slik at denne kan fungere som 
erstatningshall for idrettslagene mens den nye 
hallen bygges. 

- At deponiet fjernest raskt og skånsomt og med 
minst mulig hinder for innbyggerene. 

Arbeidet med sanering av bossdeponiet 
på Slettebakken er i gang. 
 
Områdeplan for Slettebakken følges 
opp og enkeltsaken vil komme til 
bystyret første halvår 2021. 
 
Det arbeides også videre med andre 
tilstøtende enkeltsaker innen blant 
annet oppvekst- og idrettsfeltet. 
 
  



- At idrettslagene får best mulig kompensasjon for 
hallene som rives og at også samfunnsinnsatsen som 
disse har representert også gjenspeiles. 

- At det sikres tilstrekkelig areal med internasjonal 
standard i den nye hallen. 

- At Fysakhallen flyttes «frem i lyset» til arealet der 
Bergenshallen ligger i dag. 

- At det bygges ny Slettebakken skole på arealet der 
Bergenshallen ligger i dag og at skolen dermed kan 
bruke alle de nye fantastiske fasilitetene på dagtid. 

- At Bergen kommune blir deltaker på driftssiden i 
Hallen med vedlikeholds/driftsmidler 

 


